



## **Rochester Chinese Christian Church**

1524 Jackson Road, Penfield, New York 14526

Tel: 585.872.6708 || [www.rochesterccc.org](http://www.rochesterccc.org)

Minister Dingli Chen

[dchen@rochesterccc.org](mailto:dchen@rochesterccc.org)

Pastor Stone Wang

[swang@rochesterccc.org](mailto:swang@rochesterccc.org)

Rev. Herman Tang

[htang@rochesterccc.org](mailto:htang@rochesterccc.org)

**March 3, 2024 9:30 AM**

### **Prayer Focus:**

Pray for the brothers and sisters who are thinking about baptism. Pray the Holy Spirit will lead them in this discernment process.

**Call to Worship**

**Hymn of Praise**

**Pastoral Prayer**

**Scripture**

Matthew 22:37-40

**Reading**

**Sermon**

Minister Dingli Chen

**The first fruit of Spirit: Love**

I. Love as Command

II. God is Love

**Response Hymn**

**Doxology**

**Benediction**

**Welcome and Announcements**

### **Next Week's Sermon Speakers**

**English Service**  
Brother Egan Yip

**Chinese Service**  
Brother Yaonan Qian

**RCCCW Worship**  
Brother Patrick Ho



羅城華人基督教會

1524 Jackson Road, Penfield, New York 14526

Tel: 585.872.6708 || [www.rochesterccc.org](http://www.rochesterccc.org)

陳定立傳道 dchen@rochesterccc.org

汪正飛牧師 swang@rochesterccc.org

鄧灼文牧師 htang@rochesterccc.org

2024年3月3日 上午十一點十五分

本週禱告焦點:

為正在考慮受洗的弟兄姐妹朋友們禱告，願神帶領他們的心。

靜默		[眾坐]
宣召	詩篇 117:1-2	[眾立]
唱詩	#18 祢的信實廣大	
公禱		
唱詩	耶和華是愛 #317 耶穌領我	[眾坐]
歡迎與報告		
牧禱		
讀經	馬太福音 22:37-40	[眾立]
證道	陳定立傳道 聖靈的果實 1: 仁愛	[眾坐]
	一、愛是誠命 二、神就是愛	
回應詩	愛的真諦	[眾立]
三一頌		
祝福		
默禱		[眾坐]

英文崇拜  
葉依芹弟兄

下主日崇拜講員  
中文崇拜  
錢姚南弟兄

西區崇拜  
何志揚弟兄

## 報告事項

1. 下次的受洗典禮將於 3 月 31 日主日舉行。如果你有意要受洗，請聯系任何一位牧師或執事。
2. 下主日 3 月 10 日下午 5:00-6:00 李燕光牧師將在母堂主持題為救亡救心，守夜同心的講座。
3. 下主日 3 月 10 日禮拜日下午 1:30-4:30 將在 Harris Whalen Park 舉行兒童主日事工雪橇日活動。希望見到你和你的孩子。
4. 我們正在評估大家對 7 月 22-26 舉行兒童音樂聖經營的興趣。請禱告願主賜給我們明確的方向。
5. 歡迎陳斌弟兄和施琴姐妹成為教會新會員！
6. 友情提醒：夏令時將於下週開始。請記得本週六（3 月 9 日）晚上睡覺前把時鐘向前調一小時。

## **Announcements**

1. Our next baptism service will be on Sunday, March 31st. If you are interested in getting baptized, please reach out to any one of our pastors or board members.
2. There will be a workshop next Sunday, March 10th from 5 PM to 6 PM in Penfield with Pastor Lambert Lee. The topic will be on how the church responds to the current anti-Christian culture.
3. There will be a Children's Sunday Ministry sledding day next Sunday, March 10th from 1:30 PM to 4:30 PM at Harris Whalen Park. We hope to see you and your children!
4. We are currently gauging interest in a Music and Bible Camp the week of July 22nd to 26th. Please pray that the Lord will provide clear direction for us this year.
5. Welcome to Brother Bin Chen and Sister Sherry Shi on becoming new members!
6. A friendly reminder that Daylight Savings starts next week. Please remember to set your clocks one hour forward before you go to sleep this Saturday, March 9th.